
Лазар Продановић 

Питање постављено Савјету министара БиХ, Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ и Канцеларији за хармонизацију и координацију система 

плаћања у пољопривреди, исхрани и руралном развоју у БиХ – „У Извјештају о 

напретку Босне и Херцеговине у 2012. години између осталог се помиње и рад 

Канцеларије за хармонизацију и координацију система плаћања у пољопривреди, 

исхрани и руралном развоју у БиХ, који је оцијењен као неадекватан, наводно због тога 

што нема довољно особља за извршавање задатака Канцеларије. Такође се помиње да 

није било ни напретка у припремама за Инструмент претприступне помоћи за рурални 

развој као ни координације између сектора и учешћа невладиног сектора. 

- Које мјере ће Канцеларија предузети да поправи негативне оцјене из Извјештаја 

о напретку? 

- На који начин Канцеларија намјерава да обезбиједи транспарентност и 

координацију система плаћања у Босни и Херцеговини и да на тај начин 

јавности презентује свој рад и доступност? 

- Да ли Канцеларија идентификује и помаже у развоју и спровођењу мјера увозно-

извозног режима и интервенције на тржишту и у којим случајевима конкретно?“  
 


